

# S T U D O R G

Protokoll fört vid StudentOrganisationen vid Svenska social- och kommunalhögskolan vid Helsingfors universitet rf.:s styrelsemöte (23/2024) måndagen den 26.8.2024 klockan 08.15 i sal 250, Snellmannsgatan 12.

## **Närvarande**

Emelie Sandell

Saga Kari

Nicolina Blomander

Alice Bärlund

Lisa Rönnberg

Emma Ojala

Ella Lepola

Edvin Ekman, *avlägsnade sig 9.58 under 448§.*

Anna Backström

Emmi Böling

Alexandra Laakso, *avlägsnade sig 8.56 under 444§.*

Robert Lindlöf, *avlägsnade sig 8.56 under 444§.*

Stella Lerche, *avlägsnade sig 9.05 under 444§.*

Anton Köhler

Maria Rökman

## **434§ Mötets öppnande**

Mötet öppnades klockan 8.20 av ordförande Sandell.

## **435§ Stadgeenlighet och beslutförhet**

Mötet konstaterades vara stadgeenligt sammankallat och beslutfört.

## **436§ Beviljande av närvaro- och yttranderätt**

Emmi Böling, Stella Lerche, Anton Köhler, Maria Rökman och Alexandra Laakso beviljades närvaro- och yttranderätt.

## **437§ Val av protokolljusterare**

Till protokolljusterare valdes Alice Bärlund och Emma Ojala.

## **438§ Godkännande av föredragningslistan**

Föredragningslistan godkändes utan förändringar.

## **439§ Fiilisrunda**

Alla fick beskriva sin feelis med ett gulisevenemang.

## **440§ Anmälningssärenden**

21.8 StudOrgs idrottsverksamhetsmöte, 2 deltagare.

22.8 Möte med årsfestmarskalkarna, 3 deltagare.

22.8 SAU utskottsmöte, 4 deltagare.

22.8 Tutorernas sommarträff, 15 deltagare.

22.8 Möte med Codex om guliskaraoke, 2 deltagare.

25.8 spexmöte, 7 deltagare.

#### **441§ Ekonomi**

Ekonomin är stabil, Blomander har gått igenom räkningarna från förra veckan och allt är under kontroll.

#### **442§ StudOrgs årsfest 2024**

- Årsfestveckan
  - Må 14.10 Baklängessits
  - Ti 15.10 Halarmärkestorg
  - Ons 16.10 Syfiilis
  - To 17.10 Spexpremiär
  - Fre 18.10 Årsfest
  - Lö 19.10 Sillis
- Årsfestdagen
  - Kl. 15 (?) Solenn akt, Nypolen
  - Kl. 17 Cocktailtillfälle, Astoria
  - Kl. 18 Middag
  - Kl. 00 (?) Efterfest, Nypolen

Inbjudan borde skickas så snabbt som möjligt denna vecka. Bärlund väntar på bekräftelse gällande menyn från Astoria.

Inbetalningar direkt till StudOrgs konto eller via till exempel en marskalk?

Ett efterfestteam måste rekryteras.

#### **443§ StudOrgs spex 2024**

Spexets verksamhet rullar på bra, kommittéen är ett fungerande koncept istället för att allt ansvar ligger på två personer. Lindlöf skickar spexets anmälningsärenden till Kari.

Spexet och styrelsen ska se över datumen för när Nypolen är bokat. Sandell är av åsikten att StudOrg bokar alla Nypolen datum som är lediga, varefter de delas ut till olika evenemang inom StudOrg.

Laakso undrar ifall hon kan få en nyckel till Nypolen, Sandell ska kolla upp saken.

Sista spexföreställningen och TF x StudOrg sitsen är samma datum, efterfest?

Kari påminner om att spexets marknadsföring kan delas med StudOrg för att underlätta/boosta marknadsföreningen.

## **444§ Introveckan 2024**

### **26.8 måndag- inskription, afterschool + thirsty**

Inskriptionen klockan 14-15, före det samlas tutorgrupperna utanför skolan för att ta emot gulisarna. Sedan går tutorgrupperna tillsammans med gulisarna till esplanadparken.

På nakkilistan finns med vilken grupp + var styrelsemedlemmar ska vara.

Thirsty är bokat 18.30, men Ojala har meddelat att vi anländer mellan 18.30-19.30 och det var jätte ok! Sedan häng på thirsty, gulisammina fixar "icebreaker" lappar.

### **27.8 tisdag**

Klockan 17 träff vid Hietaranta för att förbereda punkter inför strandhänget.

Styrelsen ska fixa bland annat bord, tält, högtalare och stolar till hietsu (start från nyppe kl 16.30 de som far med bil). Själva evenemanget börjar kl. 18.

Tutorerna drar punkterna, styssen har chill punkt. Före vi far tar vi en gemensam flunkis gulisar vs stysse och tutorer.

Mr Don är bokat kl. 20.30 framåt.

### **28.8 onsdag**

Gulisolympiad i brunnsparcken kl 18.00.

Styssemedlemmar vid nyppe kl 16.30 för att bära saker till Brunnsparcken. Klockan 17 träff med tutorerna vid Brunnsparcken för att ställa upp punkter. Styssen håller flunksipunkt så vi måste själv skaffa vad som behövs till den.

Sandell och Lönnbäck fixar nattmaten. Sedan tillsammans till Heidi's med tutorernas ledning. Heidi's 22 tiden, gratis inträde, ett bord borde va bokat åt oss, några av tutorer har nattnakki.

### **29.8 torsdag**

Gulistorg kl 9.15-11.

Alla utskott, ämnesföreningar, nationer, spexet, KULT, HUS, snäf och välbefinnandetutorerna kommer.

Ojala ska meddela dem det gäller att fylla i gemensam presentation och skickar schema för torget idag (måndag).

Efter gulistorget far tutorerna på rundvandring och kommer tillbaka för picnic + zoom + halarporvning.

Sandell och Blomander ska fixa StudOrgs punkt för gulistorget.

Alla utskottsordförande ska fixa QR-koder för sina utskotts whatsapp grupper färdigt.

### **30.8 fredag**

Gulisfest kl 18.30 framåt på Tjärholmen, tutorgrupperna förfestar fr.o.m. kl 17.

Klockan 17.30 träffas styssen på tjärholmen för att sätta igång gulisfesten.

Några från styssen som kommer som bärhjälp kl 16.30 (bord? stolar, drickor, högtalare). Ojala lade till i tutor+styssenakkilistan. Festen fortsätter på Nypolen kl 22.30 framåt.

Efterfest kl 23 framåt, Kari fungerar som portsare, inträde 3€, stänger dörrarna kl 01.00.

Rönberg och Lepola fixar nattmaten till Tjärholmen.

Några från styrelsen ppå plats på Nypolen kl. 15.30 för att dekorera + sätta upp baren.

Gulisfestens efterfest inlägg borde publiceras på facebook senare i veckan.

### **445§ Månadens funkis sommaren 2024**

Emmi Böling väljs till månadens funktionär för sommaren.

### **446§ StudOrg idrottar**

Lepola har satt igång arbetet för en idrottskommitté. Lepola ska skicka ut ett feedbackformulär till StudOrgs-idrottar:s whatsapp-grupp. Tanken är att få igång en kommitté under hösten, kommittéen ska rulla på också nästa verksamhetsår, även när en ny idrottsansvarig väljs.

Lepola har försökt kontakta Folkhälsan gällande samarbete för idrottsvevenamng.

Thorax idrotts ansvariga har kontaktat Lepola om en välgörenhets-löprunda, Lepola ska vidarebefordra mailet till Kari för marknadsföring.

### **447§ Post**

- kravbrev
- sekasin chatten
- politicus existens

### **448§ Utskottstesor**

#### **Programutskottet**

Kommer att delta i HUS öppningskarneval måndagen den 2.9 på centrumkampus. Tält med?

Kräver mer än väntat, Lepola ska fixa nakkilista.

StudOrgs spex ska på Lilla teaterns föreställning 29.8.

Lepola (eller spexansvariga) ska lägga ett inlägg om spexbootcamp i gulis facebookgruppen.

Lepola börjar planera inför horrorjakten, rådfrågar vilka föreningar att bjuda.

Utskottsmöte i september.

### **Festutskottet**

FU planerar utskottsmöte, även planeringen inför inledande sitsen ska sättas igång.

### **Gulnäbbsutskottet**

Ojala undrar ifall vi kunde fixa en kamera med på introveckans evenemang?

Ojala och Böling har handlat klart för introveckan, skickar fakturor åt Blomander.

Ojala måste fixa betalningen av tutortröjorna som beställdes på våren.

Heidi's bokad inför parkrunda.

Guliskomposten beställd, 10 st = 112€.

### **Internationella utskottet**

Introveckan kör igång och alla utisar är i Finland och ska delta under veckan. En person informerade Rönberg att hen avbrutit sitt utbyte och därmed inte kommer, så nu e de 9 utisar. Rönberg funderade kring att skriva in sig som medlem och ifall man skulle kunna göra så att utisarna får välja ifall de vill va med på mail-listan eller inte, känns lite onödigt för dom att få de svenskspråkiga infobreven.

Rönberg påminner alla om att prata engelska och att försöka hälsa och bekanta sig med utisarna under veckan.

### **Studie- och arbetslivsutskottet**

Utskottet har haft sitt första möte för hösten. Under mötet gick man igenom vårens verksamhet och uppdaterade medlemmarna om vad som händer under hösten. Utskottet diskuterade också andra evenemang som skulle vara roliga att förverkliga. Studebesök, CV-verkstad och magisterinfo togs bland annat upp som möjliga evenemang. Utskottet diskuterade om hur man ska försöka locka med gulisar. Nästa möte kommer att fokusera på delegationsvalet.

### **Årsfestkommittéen**

Ida Slöör ska sångleda. Sa att hon gärna frågar Robert Lindlöf att göra det tillsammans.

Bärlund hade möte med årsfestmarskalkarna förra veckan.

Preliminärt tänkt ha första ÅFK-möte 4.9 kl. 16, men det kanske krockar med gulisgrillar och kan behöva bytas.

Sillischef Nordman träffade ESO för att diskutera att kanske få använda deras lilla sal under sillisen. Funktionärer ska rekryteras, speciellt nu med många nya gulisar.

Deadline för årsfestbladet 26.9 enligt det vi diskuterade med Lindell Ojala före sommaren.

## Kommunikationsutskottet

-

### 449§ Övriga ärenden

- Kari ger över sin plats på Codex årsfest till Grangård.
- Backström påminner om att skicka över halarmärken-designerna så hon kan arkivera dem.
- Nåt skåp i Studde läcker?
- StudOrg merch beställning till våren, Kari ska kolla upp det.
- **450§ Infobrev**
- fu utskottsmöte
- gulisfestens efterfest
- idrottskommittén
- spex bootcamp
- åfk funkisar/möte

### 451§ Nästa möte

Måndagen den 2 september klockan 8.15 i Studde, Ojala hämtar mötesmaten.

### 452§ Mötets avslutande

Mötet avslutades klockan 10.13 av ordförande Sandell.

---

Ordförande Emelie Sandell

---

Mötessekreterare Saga Kari

---

Protokolljusterare Alice Bärlund

---

Protokolljusterare Emma Ojala